

**國立臺灣大學 110 學年度僑生、國際學生入學華語文及英文能力檢測
9 月 14 日（星期二）測驗節次表**

節次	時間	考試科目	考試項目
上午場（國際學生、僑生【請按照試場座位表公告時間到考】）			
1	8：25	預備鈴	僑生、國際學生 英文能力測驗 （說明 10 分鐘、 測驗 45 分鐘）
	8：30—8：40	說明系統操作	
	8：40—9：25	英 文 外文系學生及已事先申請 大一英文免修通過者，不必參加	
2	9：40	預備鈴	僑生、國際學生 華語文閱讀與寫作測驗 （說明 5 分鐘、 測驗 85 分鐘） 僑生應考至 11：15 即可離場 不必參加下一節聽力測驗
	9：45—9：50	說明系統操作	
	9：50—11：15	華語文	
3	11：30	預備鈴	國際學生 華語文聽力測驗 （40 分鐘）
	11：35—11：40	說明系統操作	
	11：40—12：20	國際學生 華語文聽力測驗 （40 分鐘）	
考試結束			

**Chinese and English Proficiency Test for International & Overseas Chinese Students,
National Taiwan University Academic Year 2021/22
Test Schedule on September 14 (Tue.)**

Period	Time	Subject	Item
Morning Session for overseas Chinese and international students, following the Announcement of Test Rooms			
1	8 : 25	Preparation Bell	English Proficiency Test for overseas Chinese and international students (10 minutes for introduction, 45 minutes for test)
	8 : 30—8 : 40	Introduction of Test-Taking Procedures	
	8 : 40—9 : 25	English DFLL students and students who have waived Freshman English do not have to take this test.	
2	9 : 40	Preparation Bell	Chinese Reading and Writing Test for overseas Chinese and international students (85 minutes)
	9 : 45—9 : 50	Introduction of Test-Taking Procedures	
	9 : 50—11 : 15	Chinese	
3	11 : 30	Preparation Bell	Chinese Listening Test for international students (40 minutes) Overseas Chinese students do not have to take the listening test.
	11 : 35—11 : 40	Introduction of Test-Taking Procedures	
	11 : 40—12 : 20	Chinese Listening Test for international students (40 minutes)	
考試結束			